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Dagsorden 

 
 

1. Meddelelser  
 
 
Elevrådsrepræsentanter:  
 

 
Medarbejderrepræsentanter: 
 
  
Højene:  
Ingen specielle opmærksomhedspunkter – AULA fylder lidt 
 
 
Lundergård:  
Ingen specielle opmærksomhedspunkter – AULA fylder lidt 
 
 
Bjergby:  
Ingen specielle opmærksomhedspunkter – AULA fylder lidt  
 
Skolebestyrelsesformanden:  
REF: 
Kort orientering om tildelingsmodellen, hvor er vi – herunder formændenes (sydøst/nordvest) skrivelse til 
BFU. 
Sagen er behandlet på BFUmøde, men der er endnu ikke kommet nogen tilbagemelding 



 
 

 
Ledelsen:  
 
REF: 
Holder opfølgningsmøde om SHI´s forslag. 
Orienterede om indskrivningsarrangement næste skoleår 
Hærværk på cykler  
 

 
 

2. Budget 2020 
- Adm. Lisbeth E. kommer og gennemgår de overordnede linjer i budget 2020 som blev vedtaget i 

byrådet 5. november 2019. 
 
REF: 
LE gennemgik tildelingsbudgettet og orienterede om byrådets beslutning om at trække den påtænkte 
rammebesparelse for 2020 tilbage – herunder tildelinger i forbindelse med Ungestrategien. LE vil 
fremlægge budget 2020 på et af de første møder i 2020. 

 
 
 

3. Drøftelse af forslag til ny struktur på SFO v/ Rasmus 
- kan der etableres en struktur, der medfører, at børnene kan gå længere i SFO. Som det er i dag, kan de gå 
i SFO fra 0. klasse til og med 3. klasse; dvs de bliver automatisk meldt ud pr 31/7, det år, de starter i 4. 
klasse. Det betyder, at der kan være helt op til et 1 års forskel på, hvor længe børnene kan være tilknyttet 
SFOen  
 
REF: 
MH orienterede om reglerne. Der er ifølge den nuværende beslutning mulighed for at tilkøbe et 
morgenmodul i 4. klasse - herudover er der mulighed for at søge dispensation hos SDL, hvis der måtte være 
behov herfor. 
Bestyrelsen besluttede at SFOleder Mona Larsen skal deltage på et af de kommende møder for at fortælle 
om flowet i SFOen. 

 
 

4. Ny Tildelingsmodel 
 
REF: 
Da der ikke har været afholdt møder siden sidst, afventer vi de næste møder – vi beslutter at punktet skal 
på dagsorden ved hvert møde fremover. 
 

5.  Forældreopslag på Facebook i forbindelse med uro og bank på døre og vinduer om aftenen i Højene 
 
REF: 
MH orienterede om, at elever fra Højene skole har været medvirkende til at skabe uro ved at banke på folks 
ruder om aftenen. Dette havde medført, at der på Facebook opstod en tråd, der bl.a. lod fremgå, at man 
synes det var ”for dårlig” at skolen ikke gjorde noget.  
MH orienterede om, at skolen havde kontaktet SSP, og at SSP havde kontaktet de involverede forældre. 
Herudover var der enighed om, at skolen havde svært ved at gøre yderligere, da det foregår i fritiden. 



Mh orienterede ligeledes om stigende uro ved skaterrampen om aftenen – skolen forsøger at forholde sig 
til det. MH vil forsøge at snakke med de unge ved  at køre derud om aftenen 

 
 

 
6. Skolepolitiske MÅL 

 
REF: 
- MH orienterer om status og udleverede skrivelse om indsatsområderne – de vil blive uddybet på et af 

de næste møder – MH skriver bestyrelsen ind i tilbagemeldingen jf årshjulet om temaet ”den synlige 
bestyrelse” 
 

 
7. Opfølgning og justering af årshjul 

 
REF: 
Årshjulet blev gennemgået – MH beslutter hvilke punkter, der skønnes plads til næste gang (på grund af 
julefrokosten) 
 
 
 

 
8. Evt 

 
REF: 
En del drøftelse om lærernes forskellige tilgange til at informere om vores politikker m.m. herunder specielt 
elevernes og skolens brug af IT – herunder også forældrenes rolle 

 
 
 
 
Fraværende: 
Elever 
Tina Styrup 
 
 

 
 
 
 
 


